



PROJECT CITIZENSHIP ACKNOWLEDGMENT OF SERVICES

Project Citizenship will help me to complete, assemble, and mail my N-400 Application for Naturalization.

Project Citizenship will help me to complete my application today but will not represent me for any other matter after today.

Project Citizenship will use the information I provide today to complete my application.

Project Citizenship will keep a copy of my application and will make its best effort to keep my information confidential.

Signature

Date

Applicant Name

I give permission for Project Citizenship to share my name, address and phone number with Quincy Asian Resources to learn more about their classes and programs.



公民计划（Project citizenship）服务确认书

公民计划将帮助我完成、准备和邮寄我的N-400入籍申请。

公民计划将帮助我今天完成我的申请，但今天之后不会代表我处理任何其他事项。

公民计划将使用我今天提供的信息来完成我的申请。

公民计划将保留我的申请副本，并尽最大努力对我的信息进行保密。

签名

日期

申请人名字

我允许公民计划向亚协服务中心分享我的姓名、地址和电话号码，以了解他们的课程和项目信息。

签名

日期